
Megújulva folytatjuk!

Ismerje meg a 
2097 Csoport Egyesület 
jelöltjeit!

Tömöri Balázs
környezetvédő, angolszakos tanár, 
kétgyermekes apuka, Pilisborosjenő polgármestere

Kérem, támogasson engem és képviselőjelölt  
társaimat, hogy a következő ciklusban megújulva, 
tapasztaltabban folytathassuk a megkezdett munkát!

Együtt többet tudunk tenni falunkért. 
Támogassa teljes csapatunkat! 
Keresse június 9-én a szavazólapon 
a 2097 Csoport Egyesület logóját!

Antonovits Bence Bubik Szabolcs Dömötörfy Zsolt

Dr. Nagy Ernő Szabó Alexandra Dr. Zádor István



Bubik Szabolcs
közgazdász, saját vállalkozás ügyvezetője, 
4 gyermek édesapja 

„Míg az első ciklusban a figyelmem nagyobb részét az öröklött 
ügyek megoldása vette el, a következő 5 évben szeretnék  
olyan  területtel foglalkozni, amit személyesen fontosnak tartok:   
a falukép, az épített környezetünk rendezettsége, tisztasága, a falu 
hangulatához kapcsolódó nyugalom és lelassulás elősegítése.”

Megújulva folytatjuk!

Dömötörfy Zsolt
egészségügyi marketing-kommunikációs tanácsadó, 
informatikus, 2019 óta önkormányzati képviselő 
„Mindig  fontosnak tartottam, hogy a lakosok véleményét  
beépítsük  a helyi döntéshozatalba. Ennek a munkának a nagy 
része még előttünk áll. Ezen kívül képviselőként olyan lénye
ges témákkal szeretnék foglalkozni, mint amilyen a faluközpont 
fejlesztése, a parkolás és a külső településrész problémái.”

Lépjen velünk kapcsolatba!   |   www.2097.hu/valasztas   |   info@2097.hu

Antonovits Bence Dániel
agrármérnök, zenész, Pilisborosjenő zöld-kék  
infrastruktúráért felelős tanácsnoka

„Sokrétű civil és szakmai kapcsolataim segítségével folytatni 
szeretném Pilisborosjenő klímaalkalmazkodása érdekében végzett 
munkámat. Célom, hogy a már elnyert és a megpályázott források
ból megvalósuló fejlesztések egymásra épülve, egymást erősítve 
segítsék falunk környezetvédelmi céljainak elérését.”



Dr. Nagy Ernő
közgazdász, egy hitelintézet vezető állású munkatársa, 
pszichológus feleségével 4 gyereket neveltek fel

„Szakterületem a stratégiai pénzügyi tervezés, így tudásommal 
egyebek mellett hozzájárulhatok a költségvetés hosszútávú  
finanszírozhatóságának biztosításához is. Pénzügyi, irányítási, 
működtetési ismereteimet szeretném a település még élhetőbbé 
tétele érdekében hasznosítani.“

Szabó Alexandra
kommunikációs szakember, saját cégében dolgozik, 
2 gyermek édesanyja

„Fontosnak tartom a testi és lelki egészséget, melynek érdekében 
például tovább bővíteném az Egészségház szolgáltatásait, hogy 
még szélesebb körű ellátást nyújthasson az itt élőknek. Szeretném 
elérni, hogy a falu biztosítani tudja az idősek számára a megfelelő 
ápolást és lelki törődést, hogy minél tovább aktív részesei 
lehessenek közösségünknek.”

Dr. Zádor István
mérnök, közgazdász, vállalkozásaihoz számos 
nemzetközileg is jelentős műszaki innováció fűződik

„Az előttünk álló ciklusban egy olyan műszaki bizottságot szeretnék 
életre hívni, amely hosszútávú stratégia mentén készíti elő fejleszté
seinket. A lakosság bevonását pedig erősíteni szeretném egy  
nyilvános és frissülő projektlistával.”

Észrevétele, javaslata, kérdése van? Írjon!    tomori.balazs@pilisborosjeno.hu



„Megóvtuk Pilisborosjenőt a belterületbe 
vonásoktól és az elvárosiasodástól. 
Focipályát, tornatermet, Faluházat, 
valamint új háziorvosi praxist és állami 
finanszírozású fogászati rendelést hoz-
tunk létre a faluban. 

2,7 milliárd Ft pályázati pénzt nyertünk 
a településnek. Új gyalogos átkelőhe-
lyeket létesítettünk, 885 méter hosz-
szon járdákat építettünk és 140 db új 
lámpaoszlop egységgel bővítettük a 
közvilágítást.”

Tömöri Balázs
polgármesterjelölt

„Az első ciklus tapasztalatai alapján fontosnak látom, hogy 
a programunk megvalósítása mellett maradjon érdemi kapa
citás a menet közben teremtődő lehetőségek 
kihasználására, önvizsgálatra, visszacsatolásra, 
a tapasztalatok levonására. 

Hazai és nemzetközi kapcsolatokat építünk, hogy új 
ismeretekre, új módszerekre, új külső forrásokra tegyünk 
szert. Ezzel is segítjük a falubeli fiatalokat és a hivatali kollégák 
fejlődését. 

Fontosnak tartom, hogy a zöldkék infrastruktúra fejlesztésén 
túl jelentőset lépjünk előre energiahatékonyság növelése és 
energiafüggetlenség irányába, illetve közétkeztetésre termelő 
élelmiszerelőállításban. 

Ezek mellett új módszerekkel szólítanám meg a fiatalokat, 
hogy aktívabban vegyenek részt a falu ügyeiben, a jövőt 
meghatározó döntésekben.”

Kérjük, támogasson minket ajánlásával 
és szavazzon jelöltjeinkre a június 9-i
helyi önkormányzati választáson! 

Megújulva folytatjuk!


